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PvdA, woordvoerder Fred Rijkens
IBAN-naamcheck
Naar aanleiding van een krantenartikel in TC Tubantia.
Doet de gemeente Hof van Twente een zogenoemde IBAN-naamcheck bij 
betalingstransacties? Deze naamchecks controleren of de naam en het rekeningnummer
met elkaar corresponderen bij betalingstransacties waardoor het betaalsysteem veiliger 
is. 

Prestatieafspraken woningbouwcorporaties
Waarom worden de prestatieafspraken niet in de raad besproken.

SP, woordvoerder Herman Kalter
Asbest
Donderdag 7 december lazen we in Tubantia dat de regeling asbestdaken met 5 jaar is 
verlengd. We hebben een asbestdakensubsidie. Deel vd kosten worden vergoed en 
hierdoor worden inwoners aangemoedigd actie te ondernemen (tm 31-12-28).
We zijn hier heel blij mee. Echter worden de kosten van de subsidie-regeling ook 
doorberekend aan de schade-veroorzaker Eternit? Zo niet, betalen de inwoners het 
feitelijk zelf en gaat Eternit vrijuit.

Voedsel voor mekaar (burgerinitiatief Bentelo)
In de raad eerder dit jaar vragen gesteld door IB Marianne Hutten en ook door ons 
aangekaart. Er werd ons gezegd dat er goede samenwerking is met deze club.
Nu horen wij op 7 december van hen dat dat pertinent onjuist is. Niks waar van 
alternatieven bespreken en creatief meedenken. Hoe zit het nu?

30% sociale huurwoningen
Op 11 december heeft wethouder Hannie Rohaan handtekeningen gezet onder 
afspraken over het woonbeleid. Het gaat om de prestatieafspraken 2024 en de 
intentieverklaring voor 30% sociale huurwoningen in Project op Stoom in Goor.
Sinds mei 2022 is er de afspraak dat elke gemeente 30% soc huur heeft ultimo 2030
Wij hebben 22-23%.  Dan is sec 30% Op ’n Stoom volstrekt onvoldoende om dit in te 
lopen. Hoe lopen onze plannen om toch die 30% in de Hof breed te halen? Hoe loopt dat
tijdspad?
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